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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 12. marts 2015 stillet 

følgende spørgsmål nr. 712 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 

Løhde (V). 

 

Spørgsmål nr. 712:  

’’Ved samrådet i Sundheds- og Forebyggelsesudvalget om udredningsretten d. 
19. januar 2015 gav ministeren udtryk for, at der ikke var sikkerhed om, hvor-
vidt der fandtes ledig privat kapacitet til udredning. Skal det forstås sådan, at 
ministeriet, efter 1,5 år med problemer på udredningsretten, endnu ikke har 
indhentet information om, i hvilket omfang danske privathospitaler kan bidrage 
til at udrede de danske patienter? Og såfremt denne information ikke er ind-
hentet, planlægger ministeriet da nu at indhente den?” 

 

Svar: 

Jeg skal henvise til min besvarelse af dags dato på udvalgets spørgsmål nr. 

710 (alm. del). 

 

Jeg skal for god ordens skyld også gøre opmærksom på, at det omtalte sam-

råd fandt sted den 27. januar 2015. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Carlo V. Andersen 
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